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W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną w dniu 6 lutego br., w sprawie poprawy stanu 

nawierzchni ul. Kwiatowej w Skierniewicach, uprzejmie informuję, jezdnia została naprawiona 

poprzez uzupełnienie ubytków kruszywem naturalnym w ramach bieżącego utrzymania dróg. Brak 

skutecznego odwodnienia pasa drogowego, niekorzystne warunki gruntowe oraz intensywne opady 

atmosferyczne powoduję, że zabiegi utrzymaniowe dają krótkotrwały efekt. 

Rozumiem problemy i uciążliwości związane z brakiem docelowej nawierzchni w ulicy 

Kwiatowej, jednak względy finansowe nie pozwalają na szybką realizację inwestycji polegającej na 

przebudowie ulicy Kwiatowej wraz z budową skutecznego odwodnienia ulicy. Ogrom potrzeb w 

zakresie inwestycji drogowych sprawia, że władze miasta nie są w stanie sprostać wszystkim 

oczekiwaniom zgłaszanym przez Mieszkańców. Ograniczone środki finansowe jakimi dysponuje 

Miasto, prowadzą do ciągłych wyborów oraz decyzji często niepopularnych, które inwestycje mogą 

być zrealizowane, a które muszą być odłożone w czasie. Tak właśnie jest w przypadku ulicy 

Kwiatowej. 

Biorą powyższe pod uwagę, informuję, iż obecnie w budżecie miasta na rok bieżący brak jest 

środków finansowych na realizację inwestycji w ulicy Kwiatowej. Nadmieniam jednak, że inwestycja 

dotycząca wykonania docelowej nawierzchni w tej ulicy będzie brana pod uwagę przy tworzeniu 

planów budżetowych na lata przeszłe. 
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